
Geachte leden van de raadscommissie,  
 
Vanuit de raad hebben mij vragen bereikt over de verwachtingen van het college over de discussie in 
de raadscommissie over de brief ‘Start innovatie sociale zekerheid’. De vraag daarbij was ook hoe de 
discussies over de zes burgerinitiatieven, het experiment ‘Bijstand op maat’ en het veranderlab zich 
tot elkaar verhouden.  
 
Bijstand op maat  
In het debat op 14 oktober 2015 gaan wij graag opiniërend met u in gesprek over de inzet van het 
college bij de gesprekken die we voeren met staatssecretaris Klijnsma. Basis van die inzet is het 
experiment ‘Bijstand op maat’ dat uitgaat van een basis bijstandspakket met aanvullende pakketten 
gericht op doelgroepen. De inhoud van die pakketten zullen nader tot stand komen in overleg met de 
doelgroep en het Rijk. Zoals in de brief staat, is op dit moment niet zeker of wij ruimte van het Rijk 
krijgen. Als we daadwerkelijk over gaan tot het experimenteren, dan leggen wij u het experiment ter 
beoordeling voor. Wat u in deze vergadering te berde brengt nemen we mee in de gesprekken met 
Klijnsma. We kunnen pas een nadere uitwerking van het voorstel maken als we de kaders helder 
hebben en het hebben besproken met de doelgroep.  
 
Burgerinitiatieven 
We hebben u naast het experiment ‘Bijstand op maat’ geïnformeerd over de tussenstand van zes 
burgerinitiatieven binnen het veranderlab ‘Innovatie sociale zekerheid’, omdat het experiment van 
het college binnen het veranderlab tot stand is gekomen. Deze burgerinitiatieven blijven eigendom 
van het veranderlab en behelzen niet een voorstel aan het college of de raad op dit moment. 
Mochten uit initiatieven van het veranderlab verzoeken richting de gemeente worden gedaan over 
bijvoorbeeld beleidswijzigingen of de inzet van middelen, dan zullen we op dat moment een 
afweging maken of we op een dergelijk verzoek willen en kunnen ingaan. We zullen u dan per 
afzonderlijk geval informeren over het resultaat van die afweging, en u in voorkomende gevallen een 
raadsbesluit voorleggen. Over geen van de huidige zes initiatieven heeft het college een afweging 
gemaakt.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Mattias Gijsbertsen 
 
 


